
Formandens beretning over sesonen 2019.

Som I vil se nir regnskabet bliver lagt frem, blev Srets regnskab rOdt. Der er primert 2 veje til at forbedre

@konomien. Den ene er at sette kont ingentet op igen. Selv med en st igning pd 200 kr.  neste seson er vi
bi l l igere end de f leste klubben vi  sammenl igner os med. En anden vej er f lere medlemmer og her har vi
m6ske ikke gjort vores arbejde godt nok. Vi bliver farre og ferre (pt knap 50) og hvert 6r krever det en
indsats overhovedet at fastholde dem der er. Forslag modtages med kyshSnd og hvis det kraver nyt blod i
bestyrelsen, st i l ler jeg gerne mit  kandidatur t i l  r id ighed.

P6 den sportsl ige side er der sket l idt i  klubben. lkke at jeg ikke under de mange, mange dobbelte vindere af
holdturneringen at vinde et 6r mere, men af konkurrence-hensyn tror jeg at det er godt at der er nogen der
har budt dem trods. Sd t i l lykke t i l  de nye vindere af den store holdturnering: Mogens Birkebak,Anders
Hanberg, Svend Larsen og Georg Aatorp.
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